
Styremøte Gol JFF 
 
Tid: 4.12.2023 kl 18 
Sted: Lennsmannsgården 
Til stede: Jan Erik, Wibekke, Mar@n, David, Christoffer, Hallgrim 
 
Ønske om å ha flere styremøter. Vært liN lite i år. 
 
David gikk gjennom antall solgte fiskekort, jaktkort og hyNeutleige. 
 
Dalføret 
Vi har bare fåN 2 uker med småviltjakt i år av grunneier. DeNe er lite og gir et dårlig 
økonomisk grunnlag for å drive jaktutleige. Vi ønsker mer. Det er igjen 1 år av kontrakten 
med grunneier. Alterna@ver ble diskutert. 
 
Økonomien ble gåN gjennom. Vi har brukt mer penger på ammunisjon og duer enn 
budsjeNert. Vi har måNe handle inn eNer forbruk, og må handle inn stort. Det blir mindre 
behov for å kjøpe inn i 2024. 
 
Pga. stor varebeholdning kjører vi varetelling på det vi har av ammunisjon og duer. 
 
NyN styremøte over nyNår der vi forbereder årsmøte 
 


